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Bestuursvergadering TTC De Pinte 

 

       

 

Datum 23/06//2016 

Plaats Roland 

Aanwezig Benny, Bart, Johan, Jan, Felix, Roland, Jan en Steven 

Verontschuldigd Rudy 

Notulist Jan 

 

1. Te onthouden 
 

- Volgorde verkoop tafels: Philippe – Annemie. Tafels Diederik en Benny zijn afgehaald 

- Wandelzoektocht in de zomer organiseren tijdens EK en met BBQ. Pascal was aanwezig en de nodige 

afspraken zijn gemaakt 

- Jan bekijkt of er refund van de gemeente kan zijn voor deelname cursus aspirant initiator Koen en Jan. Is 

in behandeling bij de gemeente. Club betaalt de bijdrage sowieso terug aan Jan en Koen, betaling is 

gedaan, nu afwachten wat de gemeente doet.. 

- Website: op te volgen of de punten die Joren zou aanpassen (vergadering 3/12/2015) ook effectief worden 

aangepast. Steven kijkt na. 

- Garagetornooi moet in juni in kalender sporthal doorgegeven worden :  1 okt 2017 ? 

- Bart informeert voor een gratis rekening bij Axa en informeert ook voor beleggingsmogelijkheden  

- Nieuwjaarsreceptie: in de toekomst geen eigen drank meer??? Alles afnemen van tennisclub … ??? Jan 

vraagt na. 

- Voor de KK’s volgend seizoen: sleutelhangers meegeven ipv medailles als aandenken. Leuk, handig en 

vooral goedkoper (1,90 ipv 2,50)! 

- Jan voorziet nummering voor tafels 

- Agendapunt voor vergadering augustus: infovergadering voor ouders jeugdspelers (jeugdtrainingen, 

jeugdcompetitie, herencompetitie) 

 

2. Overlopen verslag vorige vergadering 

 

- AV PC Oost-Vlaanderen: Ruud Meulenijzer en Etienne De Smet stoppen. Ze worden beiden vervangen 

door Hedwig Amelinckx. 

 

3. Sponsoring Fonteintje  

 
- Johan heeft Piet gemaild ivm sponsoring volgend jaar. Voorlopig nog geen reactie gekregen. 

 

4. Training tijdens de vakanties 

 
- Tijdens de schoolvakanties zal er telkens geleide training zijn op de eerste zaterdag van de vakanties 

(beginweekend), de overige zaterdagen niet en ook op dinsdag niet. 
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5. Kalendervergadering 

 
- Gaat door op vrijdag 19 augustus om 19u30 in de cafetaria van sporthal ‘De Koevliet’ in Zele. 

- Johan en Roland gaan. Benny is eerste reserve, Felix is tweede reserve. 

 

 

6. Gebruik tafels Sint-Hendrikscollege 

 
- Zoals steeds zal deze school onze tafels gebruiken. Hiervoor betalen ze 75 euro 

- Roland geeft dit door aan de zaalwachter van het OCP, zodat hij de tafels mee kan helpen opzetten 

 

7. Jeugdsubsidies 

 
- We hebben in totaal 12 punten behaald en rijven hiermee 28,4 euro binnen. Hoera! 

- We hebben begin deze maand ook 121 euro ontvangen van de VTTL geeft Bart mee. Het is niet 

duidelijk om welke subsidie het gaat. Bart kijkt dit veder na. 

 

8. Evaluatie clubfeest 
 

- De reacties waren zeer lovend, zowel over het eten, de locatie als de muziek 

- Op financieel vlak hebben we als uiteindelijk iets meer dan 330 euro bijgedragen, terwijl we slechts 100 

euro begroot hadden. De kosten waren dus hoger dan verwacht. Kanttekening is dat we nog heel wat 

drank over hebben die voor de wandeltocht kan gebruikt worden. 

- Verbruik drank: 

Witte wijn: 7 flessen 

Rode wijn: 7 flessen 

Bieren: 1 flesje – Adriaan Brouwer: 6 flesjes – Duvel: 8 flesjes – Jupiler: 36 flesjes – Carlsberg: 24 flesjes – 

Westmalle tripel: onbekend 

Cola zero: 20 flesjes – Gewone cola: onbekend 

Spuitwater: 14 flessen – Plat water: 12 flessen 

- Er moeten volgend jaar zeker niet zoveel soorten bier besteld worden,. 

 

9. Bestuursfuncties 

 
- Voorzitter: Johan 

- Secretaris: Roland 

- Ondervoorzitter: Rudy 

- Interclubleider: Steven 

- Penningmeester & adjunct-secretaris: Felix 

- Jeugdverantwoordelijke: Jan 

- Communicatie: Bart 

- Sponsoring: Rudy & Bart 

- Materiaalmeester & eetfestijn: Benny 

- Tornooien & quiz: David 

 

- Steven past aan op de website en communiceert via pingflash 

 

10. Brief nieuw seizoen 
 

- De brief is op de vergadering aangepast. Roland verstuurt de brief eind deze maand.David maakt een 

wervende mail om deelnemers van recreantentornooi aan te spreken om in te schrijven. De mail wordt 

door Johan verstuurd. 
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11. Ploegen volgend seizoen 

 

 
 

12. Wandelzoektocht 

 
- De briefjes zijn terecht. Hoera! 

- Er zijn voorlopig 27 inschrijvingen 

- Steven stuurt nog een Pingflash ter herinnering om in te schrijven en verwijst ook naar 

inschrijvingsstrookjes die nog niet betaald zijn 

- Roland verzamelt alle inschrijvingen 

 

13. Buddyschap voor nieuwe spelers 
 

 

- We ondervinden dat nieuwe spelers moeilijkheden hebben om sparringpartners te vinden op training 

- Als bestuursleden zullen we hierin het goede voorbeeld geven 

- We zullen ook andere spelers aanspreken om als sparringpartner te fungeren 

- We polsen bij nieuwe leden hoe zij dit ervaren en op basis daarvan sturen we bij 

- Dit is verder op te volgen op volgende bestuursvergaderingen 

 

14. Mailetiquette 
 

- Jeugdleden die geen competitie spelen worden uit ‘leden@ttcdepinte.be’ verwijderd. Felix zorgt 

daarvoor 

- Bij algemene e-mailberichten: leden@ttcdepinte.be + jeugdleden@ttcdepinte.be in BCC zetten 

- Evenementen die niet via bestuur komen: te communiceren via Facebook  wordt gestimuleerd 

- Hierover wordt een Pingflash gestuurd door Steven 

mailto:leden@ttcdepinte.be
mailto:jeugdleden@ttcdepinte.be
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15. Zaal 

 
- We spelen met 7 ploegen in een halve zaal in een evenwijdige of een Pi-opstelling 

- De zaalopstelling wordt op een dinsdag in augustus uitgetest 

- De budgettaire impact van een halve zaal op vrijdag wordt geraamd op 430 euro extra (extra ploeg en 

bijkomende bonnetjes en pizza’s nog niet bijgerekend) 

 

16. Initiatie met Blije School 
 

- Is zeer vlot verlopen. De reacties van zowel school, deelnemers als begeleiders waren zeer positief. 

- De vraag is gekomen hier een jaarlijks initiatief van te maken. We bekijken dit nog verder. 

- De organisatie van een scholentornooi is een volgende stap. David en Jan ondernemen hier verder actie 

in. De focus ligt op scholen in De Pinte, Zevergem en Sint-Martens-Latem. 

 

17. Fietstocht in zomer 2017 
 

- We verkiezen unaniem mogelijkheid 2 

- We vragen aan Roger om dit verder uit te werken en uit te kijken naar een tafeltennisclub in de buurt 

- Het concept: 3, max 4 dagen fietsen en minstens één volle dag ter plekke. Een pingpongtornooi zou leuk 

zijn, maar hoeft niet. Graag ook een dag fietsen in het weekend en tornooi bijvoorbeeld op 

zondagvoormiddag. 

 

18. Racketlonwerkgroep 
 

- David vervangt Kathleen voor de editie van dit jaar 

- Tornooi gaat enkel nog op zaterdag (27/08) door (met superreeks) 

- Op dag van tornooi zijn er nog een aantal vrijwilligers nodig om tafeltennis te begeleiden. Johan, Benny 

en Roland stellen zich kandidaat. 

 

19. Data volgende vergaderingen 

 

- Woensdag 17 augustus bij Jan (gewijzigd!) 

- Woensdag 1 februari bij Bart (gewijzigd!) 

 

 
Volgende vergadering: Wo 17/08 bij Jan 

 

 


